
ŽE ZDAJ ZA
LETNI ODDIH

JADRANTURIST NUDI LETNI ODDIH NA MORJU PO
UGODNIH CENAH — KAKO PA BO S TEM KOLEKTIVOM V
BODOČE, JE ŠE VPRAŠANJE, KI GA JE TREBA REŠITI S
SKUPNIMI MOČMI

Res je, da čas naglo beži, pa
vendar bomo morali še krepko
zavihati rokave, da bomo do let-
nih počitnic postorili vse tisto, za
kar smo se obvežali v svojih pro-
gramih. Delovnih nalog je še
obilo. na oddih pa moramo pomi-
sliti že zdaj. Kam, kdaj in za ko-
liko — so vsekakor vprašanja, ki
jih moramo premisliti že zdaj v
sicer turobnih zimskih dneh.

Na to nas je spomnil naš JA-
DRANTURIST. To" je majhen
kolektiv z ducatom zaposlenih, ki
v dveh domovih ob Jadranu nudi
delavcem letni oddih po ugodnih
cenah. »Naš« pravimo zato, ker je
nastal v naši občini za oddih naših
delovnih ljiidi in ker je sedež v
naši občini. Da so cene ugodne,
trdimo žt v naslpvu zato, ker so
bile tudi doslej vedno za 8 do
20 % nižje od cen v drugih pen-
zionih. Letos bo treba v domu v
Portorožu odšteti 139,20 dinarjev
na dan, v Crikvenici pa 126,50
dinarjev. V predsezoni in po njej
pa bo ceneje, nižje bodo tudi cene
penziona za otroke do 7. leta sta-
rosti. Sezona je v juliju in avgustu,
predsezona ves junij in posezona
ves september. Dom v Portorožu
je odprt vse leto in je zelo prime-
ren tudi za okrevanje ali za zimski
oddih. Dom ima 83 postelj, naja-
mejo pa jih še v zasebnih vilah,
tako da je naenkrat lahko v Porto-
rožu 120 gostov kar povsem
omogoča tudi zmogljivost kuhi-
nje. Dom ima lepo sončno lego in
velik senčni vrt. V Crikvemci je 70
do 80 ležišč. Prijave spreienaajo od
1. marca naprej na sedežu po-
djetja v Partizanski ul. 27 (med
Proletarsko in Pokopališko) vsak
dan, razen ob sobotah, od 8. do 14.
ure in ob sredah rlo 16. ure. Ob
prijavi plačate 25% od skupnega
zneska, pred odhodom pa še preo-
stali del. Z dokazilom delovne
organizacije o višini letnega re-
gresa vplačate le razliko, za regres
pa poskrbi organizacija. Vsekakor
ugodno. Lani je bilo od vseh e,n-
stov pn JADRAN.TURISTU kar
72% naših občanov!

NA JADRANTURIST SMO
POZABILI — SEDAJ JE
ZADNJI ČAS, DA SE GA
SPOMNIMO — PA TUDI
PROBLEMATIKE ORGANI-
ZIRANEGA LETNEGA
ODDIHA IN OKREVANJA
NASPLOH

Pred petnajstimi leti so naši
delovni kolektivi zbrali denar
za počitniški dom v Portorožu
— da bodo v njem letovali naši
občani. Tako je tudi nekaj Iet
bilo, nato pa je interes upadel
(spomnimo se na spremembe
pri regresiranju aktivnega

oddiha). Pred desetimi leti se
je mali delovni kolektiv osa-
mosvojil in kupil še dom v
Crikvenici. Tako je še danes.
Medtem ko so zrasle velike
turistične agencije, je JA-
DRANTURIST ostal majhen,
morda prav zato, ker je ohra-
njal smisel zaradi katerega je
nastal. Nuditi delovnim lju-
dem ceneni oddih pa je bila
sindikalna parola z vse manjšo
prepričljivostjo. Poskusili smo
že marsikaj: domove, šotore in
zdaj prikolice, morda bodo čez
leta le še senčniki s spalno
vrečo — ob tem, ko rastejo
ekskluzivna turistična naselja
in ko vsako leto ugotavljamo,
da za domačega turista po-
staja ob Jadranu vse manj
prostora. Tudi JADRANTU-
RIST je kot tak prispel do
konca poti, ker je majhen in z
nizkimi cenami ne ustvarja
dovolj sredstev za obnavljanje
in razširjeno dejavnost. Treba
se bo odločiti, ali da postane
TOZD velike delovne organi-
zacije iz Vojvodine, za kar ima
ugodne ponudbe, ali se prik-
ljuči gostinskim podjetjem ali
pa se v občini osnuje samo-
stojna interesna skupnost za
oddih in počitništvo, ki bi v
njih združili počitniške domo-
ve, zagotovili racionalnejše
gospodarjenje in nudili obča-
nom cenen oddih. Le v zadnji
obliki bi domova z odlično
lokacijo v Portorožu in Crik-
venici ostala na razpolago
našim občanom — vsem, tudi
onim delavcem v manjših
delovnih kolektivih, v obrti,
kmetijstvu in prosveti, ki zdaj
nimajo svojih počitniških
domov. Naj še spomnimo, da je
tudi obstoj tovarniških počit-
niških domov vse bolj vpraš-
ljiv, ker je obratovanje vsa-
kega posebej drago, stroškov
pa se v sedanjem času ne da
pokrivati v toliki meri. Zatq.bi
prenekatero delovno organi-
zacijo manj stalo, če bi tistim,
ki v njihovem • domu letujejo,
plačali oddih v hotelih.

Zaradi vseh teh odprtih
vprašanu bi bilo smotrno, da
se sindikalisti, zdravstveni
delavci in še dmgi politični
dejavniki v občini vsedejo za
mizo in se te problematike
lotijo perspektivno.
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